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Abstract (en)
[origin: US4619375A] The distributor comprises a carriage (2) intended to contain a stack of sheets. This carriage (2) is mounted to slide between
two stop positions on a support plate (7) thanks to ball bearings (6). The support plate (7) exhibits a slightly elevated rear portion (9) with a front step
part (9a). By making a back and forth movement with the carriage (2), the bottom sheet of the stack is separated from the stack and held by the step
(9a) on the front part of the plate (7) making it easy to take notes with but a single hand.

Abstract (fr)
Le distributeur comprend un chariot (2) destiné à contenir une pile de feuillets. Ce chariot (2) est monté de façon coulissante sur une plaque de
support (7) grâce à des roulements à billes (6). La plaque de support (7) présente une portion arrière légèrement surélevée (9) à partie frontale
en gradin (9a). En effectuant un mouvement de va-et-vient avec le chariot (2), le feuillet le plus bas de la pile est séparé de la pile et retenu par le
gradin (9a) sur la partie antérieure de la plaque (7) permettant une prise de note aisée.
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